

Møte 7 - 29.01.20

Innsjekk:

Sekretær og kjellerkontakt kommer sent pga annet møte.

Ris/ros:

Noen opplever kjøpepress for grønndresser, mener også det blir å herme etter andre linjeforeninger.

Svar: Hei! Vi synes det er trist at du føler på et kjøpepress og skal forsøke å gjøre dette bedre. Det er på ingen måte slik at noen skal føle seg ekskludert fordi de ikke har grønndress. Når det er sagt så ser vi ikke på dette som herming. HC har sine blådresser og Smørekoppen har røddresser. Bruk av hele dresser er også vært gjort i andre sammenhenger og arrangementer og ikke et konsept noen spesifikk linjeforening eier.

Noen kontorvakter har vært mangelfulle i utførelsen av sine oppgaver.

Svar: Hei! Dette er nå blitt tatt opp med hele Hovedstyret på dette møtet. Det skal ikke være slik.

Skuffende at Vegard, paragrafrytteren, ikke klarer å stille til sin egen kontorvakt.

Svar: Dette skjer alle fra tid til annen. Når det er sagt så er ikke Vegard mer forpliktet enn noen andre i Hovedstyret bare fordi hans ansvarsområde baseres mye på lovverk. Synes man skal holde seg for god til å sende inn slike kommentarer anonymt. Vi ser på dette som mobbing og håper å slippe liknende kommentarer senere.

Informasjon om nominering til Ridder av den røde ulv ble ikke publisert i tide.

Svar: Hei! Dette ble dessverre glemt oppi noen utfordringer med booking av hytta (Dette er også grunnen for at billettene kom såpass sent). Det ble imidlertid løst ved at Stormester gikk med på å utvide fristen. Ikke noe annet enn en glipp fra oss, og vi må bare beklage.

Prioriterte saker:

- Kandidater til Alkymistens Conseil

Komiteer (oppdatering):

- Leder:
 - Internasjonale studenter og Delta
 - Delta har tatt god insj overfor sine internasjonale studenter. V&A har en større utfordring pga større antall, spesielt mtp antall i fadderperioden.
 - Plan framover
 - Stormøte 05.02. Ønsker å fremme forslag om å fjerne stormøtet eller flytte ansvaret til nestleder.
 - Leder begynner med oppstartsamtaler for Brage og Filiz
 - Vors på kontoret før Krabbe, åpent for alle medlemmer. Obs ingen daljer og pins.
 - NV-lekene 01.02. Vi prøver å få med minst ett V&A lag, lavterskel moro.
 - Vårfest flyttet til 14.mars, pga krasj med Realfagsrevyen.
 - Sit-lederkurs for komiteledere 28.02

- Mine planer
 - Daglig drift
 - Gløsstudentenes idrettsforening (GLI) legges ned. V&A lagrer ressursene inntil videre. Utlån skal fortsatt være mulig.
 - Vedtektsrevidering
 - Medarbeidersamtaler for HS skal gjøres i løpet av vårsemesteret
 - Driven skal ferdigstilles så nestleder kan ta over. Drive mangler noen funksjoner som vi ønsker, men er beste løsningen for øyeblikket.
 - Leder ønsker å besøke komitemøter som stille observatør med tilbud om tilbakemelding til komiteleder. Kun ønske om å få oversikt over status i komiteene og få et innblikk i hvordan de opererer.
- Kryssing og krysskultur
 - Leder og sekretær kan dele ut kryss. Kasserer kan kun gi ut for økonomi-relaterte ting.
- Alkoholkultur og skjenkebevilling.
 - Strengere regler om drikking på kontoret pga andre linjeforeninger har mistet skjenkebevilling. Taes man på kontoret med drikke uten skjenk, mister man nå kontortilgang (gjelder alle).
 - NTNU har gitt linjeforeningene en god deal (trenger kun tillatelse fra NTNU, ikke kommunen), så vi ønsker ikke å miste tilliten. Om man ønsker drikketillatelse, send melding til leder i god tid, så skal det ordnes.
- Nye fadderkomitehelt- og styreheltdaljer jobbes for å være i orden til sommeren.
- Nye retningslinjer for bruk av kontoret
 - Komite- og undergruppeledere har fått tilsendt nye retningslinjer.
 - Hovedpunkter er bruk litt bondevett, rydd etter deg, ikke drikk uten tillatelse, bakrommet er kun for de som skal ha tilgang til det, og man kan kun booke kontoret etter 18:00.
- Trivselsutvalget
 - TU har opplevd litt lite engasjement på noen av deres arrangementer og føler behov for å omstrukturere litt for å unngå stor arbeidsbyrde på enkeltpersoner.
 - HS foreslår at TU slår seg sammen med sekretær og danner en ny komite som dekker ansvarsområdet til begge. Målet med komiteen blir å fikse kontor, kaffe, bake-off, vafler, spillkveld, strikkekvelder og jobbe for generell trivsel.
 - HS oppretter kontorkomiteen midlertidig, men den må godkjennes av generalforsamlingen på årsmøtet for å få bli offisiell.
- Hytta i fadderperioden
 - Sikkerhetsrutiner for studenterytta i fadderperioden har blitt opprettet. De nye reglene omfatter blant annet krav om edruvakter og en førstehjelpsstasjon under arrangementet.
 - Studenterytta får ny leder som er lokalisert i Trondheim.
- Strømlinjet info
 - Slack ble utprøvd i Åre, men det ble konkludert at det ikke var en god løsning for hele medlemsmassen.
 - Komite- og undergruppeledere skal føre kommunikasjon over slack.

- Det er ønskelig å lage en felles V&A facebook-side for å unngå overflod av informasjon i kullgrupper, men det er usikkert hva fokuset på gruppen skal være.
 - Nukmed jobber med å få nettsiden opp på beina, slik at den kan bli en tryggere informasjonskanal.
- Mal for Sit-søknad revidert av leder og kasserer (se kasserer for mer info)
- Faddertid
 - GDPR gjør det vanskelig å holde kontakt med fadderbarn som ikke er medlemmer. Muligheter for å gjøre medlemskap mer attraktivt?
 - Kurs for fadderledere må fastsettes. 14 pils og en pizza er et veldig godt kurs for fadderledere.
- Generell medlemsundersøkelse.
- Fullføre november-challenges
 - Mangler fremdeles kake, voksing, make-up-tutorial, ludøl og novemberplagg. Kommer i løpet av våren.
- Revyen ønsker tilgang til midtsidebilder for en kulisse til forestilling. Relevante personer blir spurt om tillatelse til å bruke bildet deres.
- Utmatrikuleringsinfo skal legges ut. Ikke linjeforeningens ansvar å arrangere, men vi kan brukes som en informasjonskanal.
- Linjelederforum
 - Skal kanskje ha møte med Anne Borg (ny rektor).
 - Diverse Sit-kurs arrangeres i løpet av semesteret. Relevante folk sendes på de som er nødvendige.
 - Nye retningslinjer for spons fra sit og vt (volvox good på det meste)
 - Sit stiller spørsmål om behov for ekstern revisor, uvisst hva som blir konsekvenser ved feil, hvordan blir det med “ikke-profesjonell” økonomi.
 - Sit tilbyr å holde økonomi-kurs med Visma. 3 timer.
 - Gløsmesterskap 1.03 arrangeres av Omega. 15 deltakere per linjeforening og mulighet for dalje (ikke sikkert enda) for de som er med.
 - En psykt vanlig uke (EPVU)
 - Eget styre organiserer fellesarrangementer. Linjeforeninger arrangerer interne arrangementer, med mulighet for økonomisk støtte.
 - Nestleder tar hovedansvar for intern organisering i år.
 - Internasjonal-post i styret
 - Mulig å ha egen posisjon i faddekomiteen? Eventuelt ha en person med ansvar for samlet master+internasjonalt opplegg.
 - Sit-styret har opptak. Stillingen er et betalt verv som kan kjøres på siden av studiet.
 - Nye bergingsregler er vedtatt for alle linjeforeningene og kjellere. Dette er de samme reglene realfagskjelleren har brukt tidligere, så det blir ingen endring for vår del. Henger på kontoret.

- Nestleder:
 - Åre 2020 & 2021
 - Resultatene fra spørreundersøkelsen hadde generelt gode tilbakemeldinger, flertallet likte slack, bosted og grønndress.
 - Åreleker blir en fast ting, Eivind mekker vandrepokal.
 - Hytte til hytte falt bort fra ArrKom.
 - Stormøte, komité og undergrupper:
 - Fokus på samarbeid innad og på tvers.
 - Organisering av kjellerlageret.
 - Nestleder prøver å lage bedre kommunikasjon til undergrupper, Slack.
 - Kort Fremdriftsplan:
 - Blått & Grønt fremover, HC inviterer Volvo på dressfest.
 - Brage mekker promo om nødvendig, ta kontakt.
 - “Gæmlisforum” for gamle styremedlemmer og generelt gæmliser i V&A. Litt overlapp med V&Alumni, mulig å samarbeide. Mulig å ha et årlig møte?
 - Eksisterer allerede for ledere (bakbenk).
 - Jobbe med fokus på førsteklassinger i V&A
 - Få de med, KK (KontorKom) godt initiativ.
 - Bryllupsgave til HC, hvem tar ansvar? [06.01 Torsdag]
 - Gave: kake med eivind oppi (ordentlig kake på toppen/forkle champis som ananas.
 - Eivind holder tale, med sang og kazoo?
 - NV-Lekene; få til V&A-lag?
 - Eivind og Eldri går med pottittene (med grønndress)
 - En samlet V&A Fb Gruppe i stedet for kullgrupper
 - Sammen med kullgrupper, gir mulighet for kommunikasjon mellom kull. Seriøs eller ikke? Hold organisatorisk til nettsiden. Endre til mer “kontorgruppa rottar” feel, endre teksten. Lage flere grupper?
Ingvild: *ironien er kanalene på slack er egentlig det vil trenger, hadde det bare vært på face...*
 - Konsulteres mer med nukmed.
- Kasserer:
 - Debrief om borteperioden. Ikke mye skjedde. Arrkom godkjente eget budsjett.
 - Åre gikk i pluss.
 - Sit-søknader 2020 blir strengere internt
 - I fjor var det løsere regler, noe som førte til at frister ble ignorert og kvaliteten var varierende. Kasserer endte opp med masse ekstraarbeid for å fikse dette, så i år er kasserer strengere med økonomiansvarlige.
 - På søknader sendt inn før frist vil det være mulig å få tilbakemeldinger, men kasserer vil ikke endre noe. Fristene er absolutt.
 - Kort sagt økonomien går bra.
 - Kasserermøte 29.01. Vegard holder foredrag/kurs i uke 7.
 - Faktura for Krabbe 2019 har endelig kommet og er betalt. Mangler fremdeles hytta 2019.

- Arrkom:
 - Krabbe
 - Har fått kontrakt, ting er på stell.
 - Spanskrøret stiller med 2 edruvakter, trenger 2 til.
 - VinterOL
 - Møte med online holdt 28.01.
 - Dato fastsatt til 22.02.

- Bedkom:
 - Generell oppdatering
 - Alumnikveld 06.02.20 i U1, alt på stell.
 - VIVO20 ligger godt an.

- Nukleomedia:
 - Åretur og oppstart; lite framgang.
 - Innkjøp av skissebøker.
 - Mediegruppa på slack.

- Kjelleren:
 - N/a

- Faddersjef:
 - Skriver hitchiker's guide to NTNU.
 - Nukmed ønsker beskjed i god tid om det er ønskelig med fadderavis.
 - Immatrikulering er ikke satt, så sammenligne med tidligere år for å sette datoer for fadderperioden.

- Sekretær:
 - Delta har gitt uttrykk for at de vil ha tilbake kjøleskapet sitt, jeg ser på erstatninger.

Undergrupper (oppdatering):

- **Bumblebeats:** Høsten 2019 spilte vi på Immballet til V&A, Edgar og julebordet. Håper på å spille på Edgar i løpet av våren, og det er muligheter for at det dukker opp en karaokekveld! Kanskje vi skal spille på vårfesten?
- **InVitro:** Lite etter jul, skal begynne med oppstart.
- **Trivselsutvalg:** Lucia var siste arrangement før jul. Forhåpentligvis bakeoff, strikking og div, men fremtiden til trivsels må avklares.
- **Vokalium:** Vi har hatt kake-stand og to åpne øvinger for å prøve å skaffe flere medlemmer. På torsdag skal vi ha singstar på kontoret. Fremover er det øving til Korstock og senere vårkonsert med IsoKor og Lurveleven. Forhåpentligvis flere sosiale kvelder med koret.